



Hong Kong
Sinfonietta
香港小交響樂團

淨係聽過《天鵝湖》? 無可能!
一場音樂會讓您與音樂巨匠曠世之作相認

Celebrate the genius of
the Russian master with his
best-loved melodies galore!

「旋律之王」是我!

10.7.2021

(星期六 Sat) 7:30pm

香港大會堂音樂廳
HK City Hall Concert Hall

\$380 \$220 \$140

Know your
FAVOURITE tunes...
by **Tchaikovsky!**
柴可夫斯基名曲知多少

桂冠音樂總監/指揮/主持
Music Director Emeritus/Conductor/Presenter
葉詠詩 Yip Wing-sie



大提琴 Cello

張培節 Chang Pei-chieh*

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助
Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the
Government of the Hong Kong Special Administrative Region

香港小交響樂團為香港大會堂場地伙伴
Hong Kong Sinfonietta is the Venue Partner of the Hong Kong City Hall

see the music.

2021/2022 Season 樂季



柴可夫斯基的音樂有著出奇的親和力，他曾寫下無數浪漫澎湃，感人肺腑的樂章，在古典音樂寶庫之中，他的樂曲肯定是熱門人氣之選。為何柴可夫斯基有著如此獨特的魔力，作品可以讓人一聽就愛上？在這場音樂會中，香港小交響樂團桂冠音樂總監葉詠詩與您分享多首他的經典名曲選段，一起來認識這位偉大的旋律大師！

From the beautifully melancholic and sinuous theme from *The Swan Lake* which plucks everyone's heartstrings, to *The Nutcracker's* magical and enchanting evocations of wintry scenes which accompany us every Christmas, how many celebrated works by Tchaikovsky do you know? Join Hong Kong Sinfonietta and Music Director Emeritus Yip Wing-sie in exploring the *crème de la crème* of the Russian master's timeless tunes!

門票現已於城市售票網發售

Tickets NOW available at all URBTX outlets

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠
凡購買正價門票4張或以上，可獲9折優惠 | 適合6歲或以上觀眾

Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and the minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients
10% discount for group booking of 4 or more standard tickets | For ages 6+

信用卡購票 Credit Card Booking: 2111 5999 | www.URBTX.hk

門票查詢 Ticketing Enquiries: 3761 6661

節目查詢 Programme Enquiries: 2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 My URBTX App



香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

www.HKSL.org

[hongkongsinfonietta](https://www.facebook.com/hongkongsinfonietta) [hksinfonietta](https://www.instagram.com/hksinfonietta)

媒體伙伴 Media Partner

MOVIE
MOVIE
Now TV ch 116

節目來自以下柴可夫斯基作品選段：

《睡美人》

《天鵝湖》

《胡桃夾子》

《如歌的行板》*

C大調弦樂小夜曲，作品48

《羅密歐與茱麗葉》幻想序曲

E小調第五交響曲，作品64

B小調第六交響曲，作品74，「悲愴」

特別演出

楊嘉輝：《消音狀況#22：消音的柴可夫斯基第五交響曲》(2018) (選段)

An all-Tchaikovsky programme with excerpts from:

The Sleeping Beauty

The Swan Lake

The Nutcracker

*Andante Cantabile**

Serenade for Strings

Romeo and Juliet Fantasy Overture

Symphony No 5 in E minor, Op 64

Symphony No 6 in B minor, Op 74, "Pathétique"

Special performance

Samson Young's *Muted Situation* #22:

Muted Tchaikovsky's 5th (2018) (excerpt)